
 

 

 

Praha 14. 2. 2023 

  č. j.: UKFHS/62375/2023 

 

 

Zápis z kolegia děkana ze dne 14. 2. 2023 

 

Přítomni: dr. Pětová, dr. Jeníčková, dr. Vrabec, Mgr. Strnad, dr. Tuček, dr. Holeček, 

P. Černochová 

Distančně: prof. Novotný, dr. Zika, doc. Málková  

Omluveni: doc. Holmerová 

 

Body: 

 

1/ Ceny M. Petruska za prezentaci a propagaci za rok 2022 – nominace podávat do 28. 2.  

Děkanka zmínila některé oceněné v minulých letech a požádala kolegium o návrhy nominací 

za FHS.  

 

2/  Den s UK, který se uskuteční dne 20. 5. od 10 do 17 hodin v Kampusu Hybernská.  Tato 

akce je určena široké veřejnosti, a jejím cílem je představit přínos UK celé společnosti a 

představit jednotlivé fakulty. Kontaktní osobou za FHS bude dr. Holeček, proděkan pro 

přijímací řízení v pregraduálním studiu.   

 

3/ Novela zákona VŠ - děkanka požádala členy kolegia o prostudování materiálů a zaslání 

připomínek prostřednictvím formuláře vloženého v MS Teams do pondělí 20. 2. 2023. 

Finalizace připomínek za FHS bude provedena na příštím zasedání kolegia. Na RUK musí být 

připomínky odeslány nejpozději ve středu 22. února 2023 do 12.00 hodin.  

 

4/ Návrh změny kritérií pro habilitační řízení v oboru Sociální a kulturní antropologie – 

děkanka poděkovala prof. Novotnému za zaslaný návrh. V řádu maximálně 14 dnů, bude 

stanoven termín setkání, na kterém budou tato kritéria diskutována. 

 

5/ Výzva rektorky k připomínkování návrhu vnitřního předpisu "Řád pro zajišťování zpětné 

vazby od uchazečů, studentů a absolventů Univerzity Karlovy" bez připomínek.  

 



 

 

 

6/ Příspěvky a dotace na UK pro rok 2023 _ Žádost o spolupráci – tabulku s požadovanými 

údaji vyplnil K. Strnad, děkanka ji odešle na RUK.  

 

7/ Systém podávání žádostí o ERC granty a podpory žadatelů o ERC projednání podkladů 

pro RKR, které proběhne v pondělí 20. 2. 2023. Doc. Málková s děkankou proberou na 

samostatném jednání. 

 

Různé: 

Dr. Holeček zmínil žádost rektorátu o dodání podkladů k výroční zprávě UK za rok 2022. 

Dosud podklady shromažďoval právě dr. Holeček, od příštího roku bude podklady 

shromažďovat sekretariát. 

Dr. Jeníčková a doc. Málková informovaly o setkání s prorektorem Krištoufkem k  hodnocení 

vědy na RUK.  

Mgr. Strnad zmínil provozní záležitosti: v dohledné době dojde k výměně zářivek za LED 

osvětlení, výměna bude naplánována tak, aby nenarušovala výuku. 26. září 2022 na fakultě 

proběhne Juniorská univerzita.  

 

 

Zapsala: Pavla Černochová 

 

 

 

 

 

 


